

## **African Business Roundtable**

### ABR NEWSFLASH-

#### **Good Governance and Business Development in Africa**

It is generally accepted that good governance depends on a strong rule of law, sound management of public affairs, more effective civic participation in the affairs of the nation, the efficient management of public finances, and an environment that fosters private-sector development. Business development is closely tied to these elements. In response to pressure exerted by international bodies, political and economic reforms have been underway for several years in Africa to establish democracy, fight corruption and introduce transparency into the management of mining resources.

What is the status of the rule of law in Africa today? How is the war on corruption unfolding? Is the business climate more favourable to investors?

**Speaker: Mr Samuel Dossou-Aworet – President of the African Business Roundtable (ABR)** 

Thursday, September 5, 2019 – Noon–2 p.m.

Presented by The African Business Roundtable (ABR)



https://www.forumae.com/en/good-governance-and-business-development-in-africa/



## **African Business Roundtable**

# Déjeuner-conférence: Bonne gouvernance et développement des affaires en Afrique

Selon une définition généralement adoptée à partir de plusieurs indicateurs, la bonne gouvernance tourne autour de l'affermissement de l'État de droit, l'amélioration de la gestion des affaires publiques, l'amélioration de la participation des populations dans la gestion des affaires du pays et l'efficience de gestion des finances publiques et d'un environnement incitatif pour le développement du secteur privé. Le développement des affaires est fortement adossé à ces éléments. Sous la pression des institutions internationales, des réformes politiques et économiques ont été engagées depuis plusieurs années, pour instaurer la démocratie, endiguer la corruption et introduire la transparence dans la gestion des ressources minières en Afrique.

Quelle est la situation de l'État de droit aujourd'hui en Afrique ? Où en est la lutte contre la corruption ? L'environnement des affaires est-il plus favorable pour les investisseurs ?

Conférencier : M. Samuel Dossou-Aworet – Président de l'African Business Roundtable (ABR)

Jeudi 5 septembre 2019 12:00 – 14:00

Présenté par l'African Business Roundtable (ABR)



https://www.forumae.com/fr/dejeuner-conference-%E2%80%AF-bonne%E2%80%AFgouvernance-et-developpement-des-affaires-en-afrique/